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ZAPISNIK 

sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 20. prosinca 2018. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 18:00 sati 

 

 

SJEDNICI SU BILI NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Josip Špoljar – predsjednik Općinskog vijeća, Blanka Glavica-Ječmenica,  Krunoslav 

Eršegović, Marijan Fatiga, Dragutin Kišić, Josip Vrbanec, Franjo Benkus, Marko Jurinjak, 

Željko Krobot, Mario Možanić, Branko Mavrek i Tomica Korpar   

NENAZOČNI:  Vjekoslav Bahun, Ivica Inkret i Stjepan Ivančević 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Damir Šprem - načelnik Općine Maruševec; Mario Klapša – zamjenik načelnika; Anica 

Vincek – voditeljica Službe za financije i proračun; Dragica Korpar - voditeljica zapisnika 

Zdravko Kukec – direktor Markom-a d.o.o.; Slavko Možanić, Stjepan Korpar, Luka Kundija i 

Josip Martinčević – predsjednici mjesnih odbora, Dijana Benkus – zamjenica predsjednika 

mjesnog odbora. 

 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

D. Kišić – pitanje uređenja nogometnog igrališta u D. Ladanju, kakva je situacija, da li smo se 

prijavili na natječaj LAG-a za sredstva, da li se krenulo budući da je bilo rečeno da će krajem 

godine početi radovi na igralištu 

Načelnik rok za prijavu na natječaj LAG-a je produžen do 7.1.2019. i mi smo sve pripremili, 

projektna dokumentacija, troškovnici i sva dokumentacija je spremna, trebala se ishoditi u 

međuvremenu i uporabna dozvola za igralište i još ove godine mi ćemo projekt prijaviti. 

Nakon što se projekt prijavi, odmah se može početai sa radovima. 

M. Fatiga – pitanje u vezi besplatnog interneta. Nekoliko Općina dobilo je sredstva od 15000 

EUR-a za dobivanje besplatnog interneta. Šteta što i mi nismo među njima. Da li je moguće 

izvedivo da i Općina Maruševec dobije besplatni internet. 

Načelnik – mi smo također prijavili projekt za besplatni internet  WiFi4EU. Dobili smo 

najprije odgovor da  naša dokumentacija nije dobra, zatim nakon pitanja zašto nije dobra ako 

je istu dokumentaciju imala Općina Petrijanec, poslali su nam sasvim drugi odgovor, da se 

ispričavaju na grešci, da je dokumentacija bila ispravna, ali da nismo došli na red. 

Postoji mogućnost da se žalimo, ali vidjeti ćemo sada sa drugim Općinama, da li ima koristi 

od toga da se žalimo i poništavamo natječaj. Trenutno se slaže jedna druga grupacija da 

zajedno sa susjednim Općinama prijavimo zajednički projekt za besplatni internet. 

B. Glavica Ječmenica - prije tjedan dana ostali smo bez struje i to jedan duži period u čisto 

mirno vrijeme, bez ikakve najave Elektre o radovima. Budući da je zimsko doba i ljudi se 

griju na centralno grijanje, to je vrlo nezgodna situacija jer su se morale gasiti peći. Također 

trenutno njezin kvart nema javne rasvjete. Treba postaviti pitanje Elektri zašto smo bili više 

od pola sata bez struje u današnje vrijeme. 

Načelnik – već par dana je uključen cijelonoćni režim rada javne rasvjete, pa se očito javljaju 

neki problemi sa ukopčavanjem i iskopčavanjem javne rasvjete. Postoji mogućnost da bude 

manjih problema sa javnom rasvjetom ovih dana, dok se sve to ne posloži. Elektri će se 

poslati upit u vezi ove situacije sa nestankom struje. 

T. Korpar – zatražio je informacije u vezi dinamika radova na aglomeraciji i kada se planira 

završetak projekta aglomeracije. 
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Načelnik – aglomeracija bude gotova samo tamo gdje ne ide sanacija prometnica. Dobra 

vijest je da smo mi i Općina Vidovec dobili sanaciju kompletne širine asfalta koja je bila prije 

aglomeracije. Došla je sada jedna dodatna ekipa iz Vodogradnje, jučer smo ih počastili sa 

ručkom jer su nam sanirali smetlište na Marofu i tako će nam sada i dalje sanirati ostala 

smetlišta. Točnu dinamiku on ne zna reći jer to ovisi o izvođačima i investitorima. Mi na 

našem području možemo završiti kanalizaciju ali se nećemo moći priključiti jer neće biti 

gotov pročistač. Krajnji rok se ne smije pomicati jer to natječaj ne dozvoljava. 

K. Eršegović – kada se planira završetak rekonstrukcije n.n. električne mreže u Novakima 

Načelnik – tokom iduće godine rekonstrukcija n.n. električne mreže u Novakima trebala bi 

biti riješena. Elektra ima problem sa izvođačima radova jer nema tko raditi i zato određeni 

radovi kasne. 

B. Mavrek – pojavilo se par mjesta u Cerju Nebojse na koje ljudi odlažu otpad, a pretpostavlja 

se da taj otpad najvjerojatnije odlažu oni koji nemaju kante. Trebalo bi poduzeti mjere da svi 

preuzmu kante, kako bi se zaustavilo nekontrolirano odbacivanje otpada po nedozvoljenim 

mjestima. 

Načelnik – svi bi trebali imati kante i prema zakonu i prema našoj odluci. Kada na proljeće 

krene ova edukacija po projektu „Recikliraj i profitiraj“, onda će se provesti i kontrola svih 

vlasnika kanti. 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

                                                                 DNEVNI RED 

1. Pitanja i prijedlozi vijećnika (Točka je apsolvirana) 

2. Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 30. 

studenog  2018.g. 

3. Donošenje Proračuna Općine Maruševec za 2019. godinu 

4. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2019. godinu 

5. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec 

za 2019. godinu 

6. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Maruševec za 2019. godinu 

7.  Donošenje Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 

zgrade u prostoru za 2019. godinu 

8. Donošenje Programa javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na području  

Općine Maruševec za 2019. godinu 

9. Donošenje Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2019. godini 

10. Donošenje Programa utroška šumskog doprinosa za 2019. godinu 

11. Donošenje Projekcije Proračuna Općine Maruševec za 2020. i 2021. godinu 

12. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite  na području 

Općine Maruševec za 2018. godinu 

13. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec za 

2019.g. s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje  

14. Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine Maruševec za 2019. 

godinu 

15. Donošenje Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području Općine 

Maruševec za razdoblje od 2019. do 2021. godine 

16. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Upravi groblja – „Markom“-u d.o.o. na 

prijedlog Godišnjeg  plana upravljanja grobljima u Maruševcu i  Druškovcu za 2019. 

godinu 

17. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti „Markom“-u d.o.o. na prijedlog Godišnjeg 
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plan prihoda i rashoda  za 2019. godinu 

 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeću dopunu dnevnog reda: 

Točka 18. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju suglasnosti za 

nabavu vozila za potrebe Dobrovoljnog vatrogasnog društva Donje Ladanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženu dopunu dnevnog reda. 

 

Općinsko vijeće je jednoglasno  prihvatilo predloženi dnevni red sa usvojenom dopunom 

dnevnog reda.  

 

 

 

 

Točka 2. 

B. Glavica – predložila je dopunu u zapisniku sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine 

Maruševec i to u točki 10. na stranici 5, kod njezinog izlaganja na kraju treba dodati nastavak 

teksta koji glasi: „trebalo bi reagirati na nepravdu Zakona i predložiti izmjenu Zakona.“ 

Ostalih primjedbi na zapisnik sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec nije bilo. 

 

-   Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

                                                     ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 30. studenog 

2018. godine sa predloženom dopunom vijećnice Blanke Glavica Ječmenica 

   

  

                                       

Točka 3. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Proračuna Općine Maruševec za 2019. godinu. Proračun 

iznosi 25.618.000,00 kuna. Upitnih je 5 milijuna kuna za prijavljeni projekt sportsko-

rekreacijskog centra u Donjem Ladanju, ali sredstva se trebaju planiraju, te će se dalje sve 

rješavati rebalansom, ukoliko će biti potrebno. Amandmana i primjedbi tijekom javnog 

savjetovanja na prijedlog Proračuna nije bilo. 

D. Kišić – istaknuo je da smatra da Proračun treba podržati jer su u Proračunu planirani svi 

projekti i nada se da će se većina toga i realizirati. 

B. Mavrek – da li igralište u Donjem Ladanju nismo mogli uvrstiti u sportsko-rekreacijski 

centar u Donjem Ladanju, kako ne bi imali dodatna ulaganja u rekonstrukciju ovog igrališta. 

Načelnik – pitanje je onda što sa prostorom na kojem je igralište u Donjem Ladanju. Bila je 

neka inicijativa od gospodina Zebeca prošle godine za navedeni prostor, ali to je sve kasnije 

stalo.  

B. Mavrek – možda je Consors zainteresiran za proširenje poslovnog prostora s obzirom da 

šire svoje poslovanje. 

Načelnik – mi trenutno za navedenu parcelu  ne možemo dobiti više od milijun kuna prema 

procjeni vještaka, a  za novo igralište trebamo 3-4 milijuna kuna i to bi bilo teško u potpunosti 

isfinancirati. 

J. Vrbanec – nismo planirali nikakvo povećanje za stipendije. Susjedne općine jesu nešto 

podigle svoje stipendije. Da li se razmišljalo o povećanju visine stipendija. 

Načelnik – za sada ostajemo pri planu da ostavimo okvire u kojima trenutno možemo 

financirati sami stipendiste, u slučaju da nam se prihodi smanje, jer ako jedanput nešto 
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povećamo, najteže je to smanjivati ako se promjene uvjeti poslovanja. Npr. Općina Vinica 

sufinancira sa 30 kuna mjesečno kartu srednjoškolcima, ali to je populizam. Idemo ako treba 

pomoći u konkretnim projektima osnovnoj školi, npr. u školi se krade. Škola je napravila 

nadzor ali nije se zaustavila krađa. Idemo npr. sa poduzetnicima na našem području napraviti 

ormariće za učenike u Osnovnoj školi. Trenutno smo ostavili stipendije kakve jesu, da vidimo 

što će se dalje događati kako ne bi morali ići na smanjivanje, ako se prihodi smanje. 

M. Fatiga – proračun je popis želja. Nadamo se da će se ostvariti. On se prema potrebi kroz 

godinu može mijenjati, te će on podržati ovaj Proračun. 

Načelnik – već sada su najave da ćemo već u 2. mjesecu morati donositi rebalanse proračuna. 

Porezni prihodi ostaju isti, ali neke stvari će se morati mijenjati. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PRORAČUN 

OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2019. GODNU 

 

                                                              zajedno sa 

                       PLANOM RAZVOJNIH PROGRAMA OPĆINE MARUŠEVEC 

                                   ZA RAZDOBLJE OD 2019. DO 2021. GODINE 

 

 

 

 

Točka 4. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2019. 

godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU O IZVRŠAVANJU 

PRORAČUNA OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2019. GODINU 

 

 

 

 

Točka 5. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Općine Maruševec za 2019. godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRAM GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2019. GODINU 

 

 

 

Točka 6. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Maruševec za 2019. godinu 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2019. GODINU 

 

 

 

 

 

Točka 7. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2019. godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRM UTROŠKA SREDSTAVA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE 

NEZAKONITO IZGRAĐENE ZGRADE U PROSTORU ZA 2019. GODINU 

 

 

 

Točka 8. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Programa javnih potreba u društvenim i srodnim 

djelatnostima na području Općine Maruševec za 2019. godinu 

D. Kišić – koliko djece broji Dječji vrtić Maja Pčelica, a koliko Dječji vrtić Čarolija 

Načelnik – račun za sufinanciranje boravka djece u Dječjem vrtiću Maja Pčelica iznosi cca 

22.000 kuna, a za Čaroliju cca 37.000 kuna. Trenutno je negdje oko 35 djece u Maji Pčelici, a 

oko 60 djece u Čaroliji, s time da Čarolija ima i kompletnu malu školu 

Branko Mavrek – nada se da će se povećati sredstva za razvoj civilnog društva ako se prihodi 

Proračuna ostabile. 

Načelnik – slaže se za povećanje sredstava za rad udruga, uz uvjet da se poveća i podigne 

standard u radu udruga, ali ako se standard neće povećavati neće se povećati ni sredstva jer 

onda za to nema razloga 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U DRUŠTVENIM I SRODNIM 

DJELATNOSTIMA NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2019. GODINU 

 

 

 

Točka 9. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 

2019. godini 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRAM RASPODJELE SREDSTAVA 

ZA POTREBE SOCIJALNE SKRBI U 2019. GODINI 
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Točka 10. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Programa utroška šumskog doprinosa za 2019. godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRAM 

UTROŠKA ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2019. GODINU 

 

 

Točka 11. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Projekcije Proračuna Općine Maruševec za 2020. i 2021. 

godinu. Povećanja od 2,5% za 2020.  i 5% za 2021. godinu su planirana, sukladno zakonu i 

dobivenim uputama za izradu Proračuna. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROJEKCIJU PRORAČUNA OPĆINE MARUŠEVEC 

ZA 2020. I 2021. GODINU 

 

 

 

Točka 12. 

D. Korpar obrazložila je Analizu sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec za 

2018. godinu  

 

Općinsko vijeće jednoglasno utvrđuje  

 

ANALIZU STANJA 

SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC 

ZA 2018. GODINU 

 

 

 

 

Točka 13. 

D. Korpar obrazložila je Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec 

za 2019.g. s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

J. Vrbanec – samo pitanje vidi da dom zdravlja nije tu naveden sa svojim aktivnostima 

D. Korpar – dom zdravlja se ne navodi posebno u ovome Planu jer on nije određen kao 

pravna osoba u Odluci o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite 

Općine Maruševec. 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE  

NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2019. GODINU 

S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 
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Točka 14. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine 

Maruševec za 2019. godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PLAN 

DAVANJA KONCESIJA NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2019. GODINU 

 

 

 

Točka 15. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na 

području Općine Maruševec za razdoblje od 2019. do 2021. godine 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

SREDNJOROČNI (TROGODIŠNJI) PLAN 

DAVANJA KONCESIJA NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC 

ZA RAZDOBLJE OD 2019. DO 2021. GODINE 

 

 

Točka 16. 

Z. Kukec – direktor Markom-a d.o.o. obrazložio je prijedlog Godišnjeg plana upravljanja 

grobljima u Maruševcu i Druškovcu za 2019. godinu koji je prihvatila i Skupština Markom-a 

d.o.o. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Daje se suglasnost “Markom”-u d.o.o. na prijedlog Godišnjeg plana upravljanja grobljima u 

Maruševcu i Druškovcu za 2019. godinu. 

II 

Godišnji plan upravljanja grobljima u Maruševcu i Druškovcu za 2019. godinu  sastavni je dio 

ovog Zaključka. 

III 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

 

 

Točka 17. 

Z. Kukec – direktor Markom-a d.o.o. obrazložio je prijedlog Godišnjeg plana prihoda i 

rashoda Markom-a d.o.o. za 2019. godinu. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 

I 
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Daje se suglasnost “Markom”-u  d.o.o. na prijedlog Godišnjeg plana prihoda i rashoda za 

2019. godinu. 

II 

Godišnji plan prihoda i rashoda „Markom“-a d.o.o. za 2019. godinu  sastavni je dio ovog 

Zaključka. 

III 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

Točka 18. 

Načelnik – mi smo planirali sredstva za nabavu vatrogasnog vozila za DVD Donje Ladanje na 

način da financijsku konstrukciju zatvaramo Općina, Ministarstvo graditeljstva i prostornog 

uređenja i DVD Donje Ladanje  i sve je bilo u redu do danas podne, kada nam je javljeno da 

sredstva iz državnog proračuna nisu odobrena. Ta je bilo planirano iz sredstava državnog 

proračuna koja se ubiru za legalizaciju, ali priljev je ove godine bio manji i nismo dobili 

odobrena sredstva. Danas su obustavili sve isplate iz državnog proračuna po projektima  Tako 

da bi sada 63.000 platio DVD donje Ladanje, a ostatak Općina. Vozilo je naručeno i isporuka 

slijedi. Moramo ga platiti prilikom isporuke, te moli Vijeće da se odobri plaćanje razlike 

sredstava u iznosu od 179.183,42 kune. To je jedini projekat koji nam nije uspio ove godine. 

DVD Donje Ladanje nama uplaćuju 63.000 kuna, Općina plaća vozilo, vozilo ide u vlasništvo 

Općine Maruševec i onda ugovorom o darovanju prelazi u vlasništvu DVD-a Donje Ladanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

ODLUKE 

o davanju suglasnosti za nabavu vozila 

za potrebe Dobrovoljnog vatrogasnog društva Donje Ladanje 

 

Članak 1. 

Odluka o davanju suglasnosti za nabavu vozila za potrebe Dobrovoljnog vatrogasnog društva 

Donje Ladanje, KLASA: 214-01/18-01/04, URBROJ: 2186-017/18-01 od 6. srpnja 2018. 

godine mijenja se i glasi: 

 

 „Članak 1. 

Ovom se Odlukom daje suglasnost načelniku Općine Maruševec za nabavu vozila za potrebe 

Dobrovoljnog vatrogasnog društva Donje Ladanje. 

 

Članak 2. 

Procijenjena nabavna vrijednost vozila iz članka 1. ove Odluke iznosi =180.000,00 kuna (bez 

posebnog poreza na motorna vozila i bez PDV-a), odnosno sveukupno =245.000,00 kuna (sa 

uključenim posebnim porezom na motorna vozila i PDV-om). 

Financijska konstrukcija za nabavu vozila zatvara se na način da Dobrovoljno vatrogasno 

društvo Donje Ladanje sufinancira nabavu vozila sa 63.000,00 kuna uplatom u Proračun 

Općine Maruševec, a razliku sredstava financira Općina Maruševec. 

Plaćanje vozila vršiti će se  iz Proračuna Općine Maruševec za 2018. godinu – stavke 423160 

– Terenska vozila (protupožarna, vojna i slično) – stavka iznosi 245.000,00 kuna. 
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Članak 3. 

Ovlašćuje se općinski načelnik da nakon provedene nabave potpiše u ime Općine Maruševec 

sa Dobrovoljnim vatrogasnim društvom Donje Ladanje ugovor o darovanju predmetnog 

vozila Dobrovoljnom vatrogasnom društvu Donje Ladanje u svrhu obavljanja vatrogasne 

djelatnosti.“   

 

                                                                    Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

 

 

 

Sjednica je završila sa radom u 18:50 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

    Voditelj zapisnika                                                                                 PREDSJEDNIK 

                                                                                                           OPĆINSKOG VIJEĆA 

_____________________                                                         __________________________                                                     

/Dragica Korpar, mag.oec./                                                                 /Josip Špoljar, oec./ 


